

## 嶺大參與「世界博雅學府聯盟」領袖會議

### Lingnan joins Global Liberal Arts Alliance Leadership meeting

鄭國漢校長以及副校長莫家豪教授，在3月4至6日代表嶺大出席於摩洛哥Al Akhawayn University舉行的「世界博雅學府聯盟」領袖會議。在「透過環球合作推動博雅學習」的主題下，超過40位來自30所位於全球各大洲聯盟成員學府的校長及主要學術人員，聚首商議聯盟的策略性方向。他們探討了來自世界不同地方的博雅學府在實現有效運作和裝備學生成為具社會承擔的公民上所面對的共同議題。他們亦在聯盟合作項目的成功基礎上，發展能夠配合每所院校的策略優次的雙邊和多邊合作。

President Leonard K Cheng and Vice-President Prof Joshua Mok Ka-ho represented the University to attend the Global Liberal Arts Alliance (GLAA) Leadership meeting held at Al Akhawayn University in Morocco from 4 to 6 March. Under the theme "Engaging Liberal Learning Through Global Partnerships", over 40 heads and chief academic officers from 30 alliance members across different continents got together to discuss the strategic directions of the Alliance. They addressed common issues that liberal arts institutions from different parts of the world confront in their quest to operate effectively and to prepare students to be engaged and contributing citizens, and build upon the successes of the Alliance programmes through the development of bilateral and multilateral partnerships that meet the strategic programme priorities of each institution.



## 嶺大首次與威廉大學合辦冬季課程

### Lingnan's first Joint Winter Course with Williams College

由嶺大社會科學院與威廉大學首次合辦的冬季課程，於1月5至25日在嶺大校園舉行。這次跨學科科目「香港之文化、社會與經濟發展」由嶺大與威廉大學教員共同設計及教授，並將兩校各八位學生配對成「學習夥伴」，於課堂上積極地協作學習，周末則參與在香港及深圳進行的實地考察。課程為嶺大學生提供寶貴經驗，讓他們與來自不同文化的威廉大學師生在小班教學環境中進行學術交流。



The University's Faculty of Social Sciences hosted the first Joint Winter Course with Williams College at Lingnan from 5 to 25 January. The inter-disciplinary course "Hong Kong Culture, Society and Economic Development" was co-designed and co-taught by faculty from both institutions, and eight students from each institution paired up as "learning buddies" who engaged in active and collaborative learning in class, and joined field trips in Hong Kong and Shenzhen over the weekends. The course was a valuable chance for Lingnan students to exchange intellectually with students of Williams College and faculty from another culture in a small class environment.